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1. Zienswijze ontwerp-bestemmingsplan P, van Schaik, De zienswijze is door de vertegenwoordiger | 1 en 2 Er is sprake geweest van een 

Voskuilerdijk 26 | GBW van de belanghebbenden opnieuw miscommunicatie rond de ontvangstbevestiging. 

ingezonden omdat de oorspronkelijke De zienswijze is wel goed geregistreerd en in 

zienswijze door het college c.q. gemeente _ | behandeling genomen. De zienswijze is per mail 

onjuist is geregistreerd waardoor door op 6 febr. en per post op 7 febr. ontvangen en op 

belanghebbenden het risico wordt gelopen | 26 januari heeft deze advocaat bij de griffie 

dat deze belangrijke zienswijze niet in de _ | verzocht om t.z.t. te mogen inspreken bij de 

behandeling van het raad. 

ontwerpbestemmingsplan wordt Het onjuiste kadaster perceel is waarschijnlijk een 

meegenomen met alle mogelijke gevolgen menselijke (type)fout. Het datumverschil wordt 

van dien. veroorzaakt omdat in de ontvangstbevestiging 

uitgegaan is van de eerst bekende brief in plaats 

1. Kan het college de formele reactie op van de juridisch formele brief van 6 februari. 

deze her aanlevering van de zienswijze 

met de Gemeenteraad delen? Er is nooit sprake geweest van een 

‚ ‚ procedurerisico voor deze advocaat of zijn cliënt. 

De dagtekening van de onderhavige brief _ | De betreffende ontvangstbevestiging ontvangt u 

aan de Gemeenteraad is 8 februari 2024. | a de griffie. 

2. Welke verdere actie is door het college De zienswi; ze is tijdig binnen en wordt samen met 

c.a. gemeente in dit kader ondernomen? | de andere zienswijzen op het bestemmingsplan 

behandeld. Na overleg met initiatiefnemer is 

inmiddels duidelijk dat de behandeling van de 

zienswijzen nog enige tijd zal duren, indieners 

van zienwijzen worden daarvan op de gesteld. 

2. Provinciaal toezicht begroting 2024 

3. Afvalinzameling Hoevelaar Face 2 | MN |P. van Schaik, 1. Heeft er onderzoek plaatsgevonden 1. Op advies van de afdeling communicatie is er 

en GBW waarbij bewoners uit Hoevelaar fase 1__ | bewust voor gekozen bij het onderzoek ten (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)           
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gevraagd zijn hoe ze het huidige 

inzamelen ervaren? Dus zonder 

meerdere kliko's in de berging en lopen 

voor het wegbrengen van je afval. 

2. Is geprobeerd door communicatie om 

betere scheiding van het afval te 

bewerkstelligen? 

  

Antwoord 

behoeve van de afvalinzameling in Hoevelaar Fase 

2 geen enquête onder de bewoners van Hoevelaar 

Fase 1 te doen. Hierbij is er rekening mee 

gehouden dat het bevragen van inwoners van 

Hoevelaar Fase 1 een valse verwachting kan 

scheppen ten aanzien van de uitkomst en 

vertaalslag van deze enquête naar eventuele 

aanpassingen in de huidige afvalinzameling van 

Hoevelaar Fase 1. 

Teneinde de kwaliteit van de grondstoffen PMD en 

GFT te verbeteren en om beter in de pas te lopen 

met het grondstoffenbeleidsplan wordt de 

inzamelwijze bij de laagbouw in fase 1 van 

Hoevelaar te zijner tijd opnieuw bekeken, waarbij 

het voor de hand ligt om ook bij de laagbouw in 

fase 1 met minicontainers aan huis in te gaan 

zamelen. Alsdan is sprake van beperkte extra 

kosten voor het uitzetten van minicontainers en 

het inzamelen aan huis met minicontainers 

afgezet tegen de bestaande situatie. De bewoners 

van Hoevelaar Fase 1 zullen op een passende 

manier hierbij betrokken worden om het 

draagvlak voor de eventuele aanpassing zo groot 

mogelijk te laten zijn. 

2. Ja, de gemeente besteedt al langere tijd veel 

aandacht aan afvalscheiding in schone 

grondstoffen. Via de gemeentelijke website (Afval 

LGemeente Woudenberg) wordt ook verwezen 

naar de website van Milieu Centraal, waar de 

afvalscheidingswijzer geraadpleegd kan worden: 

Afvalscheidingswijzer | Milieu Centraal |_ 

Afvalscheidingswijzer. In 2020 en 2021 is     
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uitgebreid aandacht besteed aan het belang van 

de zuiverheid van onze ingezamelde grondstoffen 

met als insteek dat het PMD, GFT, papier en 

textiel zo min mogelijk vervuild door inwoners 

aangeboden dienen te worden. Met AVU en ROVA 

zijn de krachten toen gebundeld om ook 

gescheiden afval aanbieden (hoe, wat en waarom) 

onder de aandacht te brengen, waarbij ook actief 

gebruik is gemaakt van de social media kanalen. 

Een voorbeeld hiervan is de campagne recyclen 

met Klaas 

(www.terugwinnaars.nl/recyclenmetklaas) en het 

daarop door ROVA gegeven vervolg “Recyclen met 

Jelle”. Via de afvalkalender van ROVA ROVA 

Inzamelkalender - Inloggen en via 

http://www.doemeemetpmd.nl/ kan elk 

huishouden nagaan hoe grondstoffen zuiver 

gescheiden aangeboden kunnen worden. 

Al deze informatie ten spijt is in Hoevelaar fase 1 

dus toch sprake van flinke vervuiling van de 

grondstoffen PMD en GFT. Mede gezien de 

oplopende kosten van afkeur en omdat het college 

nu een beslissing moest nemen over de 

inzamelmiddelen en de inzamelwijze in Hoevelaar 

Fase 2 hebben we voor de laagbouw gekozen voor 

inzameling met minicontainers aan huis. Uit 

landelijk onderzoek blijkt namelijk dat de PMD- 

kwaliteit bij inzameling met minicontainers aan 

huis beter is dan met ondergrondse 

verzamelcontainers, waar het PMD-afval naartoe 

gebracht dient te worden. Met deze keuze 

brengen we de basis op orde om in de toekomst 
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schoner PMD bij de laagbouwwoningen in 

Hoevelaar Fase 2 in te zamelen. Hiermee wordt de 

inzamelwijze ook geüniformeerd met de 

inzamelwijze bij de rest van de laagbouw- 

woningen in Woudenberg. Communicatie zal dan 

gemeentebreed, en dus ook gericht op Hoevelaar 

Fase 2, nog meer ingezet worden en controles van 

PMD-minicontainers zullen vanaf dit jaar 

structureel uitgevoerd gaan worden. Deze 

communicatie en controles dragen dan bij aan de 

verdere verbetering van de zuiverheid van het 

PMD. 

  

4. Uitwerkingsplan grondstoffenbeleid 2024- 

2025 | WENN <n 
(geanonimiseerd)

  

Brief ODRU-RUD update fusie | MN (geanonimiseerd)

  
  

6. Veiligheidsontwikkeling 12 maandcijfers 

2023 gemeente Woudenbero (geanonimiseerd)

  

7. _Controleprotocollen Sociaal Domein 2023 

Regio Amersfoort | 

    

8. Beantwoording Schriftelijke vragen CDA over 

tekort begraafplaatsen | EN (geanonimiseerd)

  

9. Evaluatie Jaarwisseling 2023-2024 | T. 

Jonathans 

    

G. Heldoorn, SGP 

  

09a: Carbidschieten (pag. 3): verschillende 

gemeenten hadden een uitzondering om 

carbidschieten op 30-12 toe te staan, 

omdat 31-12 op zondag was. 

1 Is dat een ander jaar in Woudenberg 

ook mogelijk om dat toe te staan? 

2 Wat is daarvoor het te doorlopen 

proces?   

1. Carbidschieten mag in de gemeente 

Woudenberg, maar alleen op 31 december tussen 

10.00 uur en 31 december 18.00 uur. Doordat 31 

december 2023 inderdaad op een zondag was, 

gold artikel 4 van de Zondagswet, hierdoor mocht 

carbidschieten afgelopen jaar alleen tussen 13.00 

uur en 18.00 uur op 31 december. De huidige APV 

van gemeente Woudenberg staat niet toe dat 

carbidschieten op een andere dag dan 31 

december mogelijk is, maar de tijden kunnen dus 

wel aangepast worden op basis van de 

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Zondagswet. 
  

2. De eerstvolgende keer dat 31 december op een 

zondag valt, is in 2028. Om carbidschieten op een 

zaterdag toe te staan, moet de APV worden 

aangepast. De raad kan het college via een motie 

oproepen deze aanpassing door te voeren, dan 

wel dit amenderen bij een komende herziening 

van de APV, 

  

  

10. Uitvoeringsplan integrale veiligheid ZSLW | G. Heldoorn, SGP 1Oa pagina 18: Uitvoeringsplan 

mensenhandel, Op basis van het 

beleidsplan wordt een uitvoeringsplan 

opgesteld. 

1. Zijn er cijfers bekend hoe groot dit 

probleem in Woudenberg is? 

1. De afgelopen jaren hebben er in Woudenberg 

geen geregistreerde zaken m.b.t. mensenhandel 

plaatsgevonden, maar dat betekent niet dat er in 

Woudenberg geen sprake is van mensenhandel. 

In het uitvoeringsplan worden ook de volgende 

twee acties benoemd: 

«_Informatiebeeld 

Door het RIEC wordt een districtelijk 

informatiebeeld opgesteld waarin de 

illegale thuisprostitutie en mogelijke 

uitbuitingssignalen beschikbaar worden. 

  

«_Signalen (mogelijke) mensenhandel 

Er wordt een proces “van signaal tot 

interventie” voor signalen van (mogelijke) 

mensenhandel ontwikkeld. 

Wij willen, mede door bovenstaande acties, 

inzichtelijk krijgen wat erin Woudenberg speelt op 

het gebied van mensenhandel. Ook het 

beleidsplan dat opgesteld gaat worden, zal hier 

een bijdrage aan leveren. 

    P. van Schaik, 

GBW   In het Uitvoeringsplan missen wij een 

passage over de terugkoppeling naar de 

raad van de resultaten, knelpunten en   1. De raad zal twee keer per jaar op de hoogte 

gesteld worden. Als er aanleiding is om dit eerder 

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ingekomen stuk & 

Behandelend ambtenaar 

Vraagsteller & 

Fracti 

  

Vraag 

realisatie van de gestelde doelen. 
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te doen, dan doen wij dit uiteraard. 

  

  

  

  

1_ Wanneer kunnen wij als raad dit 

tegemoet zien? 

12. Definitieve beoordeling IBT informatiebeheer 

over 2022 | MN 

13. Mailwisseling over Aula als vergaderplaats 

commissievergadering 5 maart 2024 | B 

nn 

14. Bedrijventerreinenstrategie Regio Amersfoort |J. de Vogel, SGP | 1. Uit het onderzoek van Stec blijkt dat 1. Het Stec onderzoek noemt een indicatieve 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    

voor uitbreiding van bedrijventerreinen 

in de indicatieve verdeelsleutel tot 2030 

1-2 ha aan Woudenberg wordt 

toegewezen. Gezien de vraag die wij 

horen lijkt ons dat betrekkelijk weinig. 

Hebt u a) inzichtelijk wat de omvang 

van de Woudenbergse behoefte 

daadwerkelijk is en b) wat uw ambitie is 

in hectare voor uitbreiding tot 2030 en 

2040? 

  

verdeelsleutel, maar in de tekst op pagina 22 

wordt in woorden het beeld omschreven dat wij 

herkennen. Gebrek aan schuifruimte, beperkte 

leegstand, al heel lang geen uitbreiding en 

daarmee beperkte lokale werkgelegenheid, dus 

meer behoefte dan de indicatieve verdeelsleutel 

benoemd. Zodoende hebben wij ook de 

aanpassing laten doen dat het om een indicatieve 

verdeelsleutel gaat en geen definitieve. Naar ons 

inziens is hier nog een extra vertaalslag benodigd. 

a) De behoefte van Woudenbergse bedrijven is 

een onderdeel van het Stec onderzoek, waarvan 

de uitkomst aansluit bij hetgeen wij van bedrijven 

en makelaars horen over de behoefte. De 

bedrijvenkring heeft bij de POVI aan de provincie 

10 ha. gevraagd. In het ontwikkelbeeld regio 

Amersfoort zijn maatwerkafspraken gemaakt. Dit 

Stec onderzoek geeft inzicht in de behoefte vanuit 

Woudenberg. Uitgaande van dit rapport 

(vervangingsvraag en extra behoefte) lijkt 5-8 

hectare een reële vraag vanuit de behoefte van 

    

(geanonimiseerd)
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2. Kunt u aangeven hoe het proces en de 

tijdslijn eruitziet tot de definitieve 

verdeelsleutel c.q. toewijzing? 

3. In het CA geeft u aan dat er vanuit 

transformatie nog recht is op 3ha 

bedrijventerrein; wat is de status 

hiervan, de (vervolg)stappen en wat is 

de tijdslijn hoe deze 3 ha daadwerkelijk 

gerealiseerd kan worden?   

Antwoord 

Woudenberg en dat komt overeen met wat wij 

horen vanuit bedrijven en makelaars. 

b) De ambitie is dat er voldoende ruimte voor 

eigen behoefte aan bedrijventerrein is en daarbij 

inzet op vervanging en extra ruimte voor nu 

samen 5-10 ha. Voor na 2030 is de inzet echter 

ook afhankelijk van de uitkomsten van Maatwerk 

en van de discussie met de raad over de scenario 

studie. 

2. Er wordt gestreefd naar het tot stand komen 

van een uitgiftestrategie voor eind 2024. In de 

tussentijd is de provincie samen met de regio 

bezig met het maken van uitgifteafspraken om 

vorm te geven aan de uitgiftestrategie. De 

feitelijke verdeling van ha vind plaats via het 

programma Wonen en Werken. Met de andere 

regiogemeenten en de provincie wordt nog bezien 

op welke wijze deze uitgifte strategie en het 

proces van het programma Wonen en Werken 

samen gaan vallen. Het is daarnaast nog de 

vraag in hoeverre in een tijd van netcongestie 

daadwerkelijk nieuwe terreinen in gebruik 

genomen kunnen worden. 

3. In de afspraak Wonen Werken 2023 is met de 

regio en de provincie afgesproken dat 

Woudenberg de transformatie van Nijverheidsweg 

naar Wonen, voor 2,5 ha mag vervangen. De 

provincie gaat er vanuit dat nieuw gebied 

compacter wordt dan een oud terrein en haalt er 

dus een percentage af. In 2023 is vanuit 

Woudenberg en de regio besproken dat er naast 
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die transformatie na 2019 (peildatum provincie) 

nog meer terreinen van bedrijf naar Wonen zijn 

gegaan en dat het reëel is om vanuit de eerdere 

systematiek te oordelen, welke in het volgende 

programma Wonen werken ca. 3 ha ter 

vervanging van alle na 2019 opgeheven 

bedrijfsterreinen terug te brengen zijn. Het feit 

dat er overeenstemming is over de vervanging 

betekent nog niet dat er overeenstemming met de 

provincie is over de locatie. Dat gesprek met de 

provincie is onderdeel van de Maatwerk afspraak 

uit het ontwikkelbeeld en de verkenning N224. 

  

  

  

P. van Schaik, 

GBW 

  

De strategie lijkt alleen rekening te houden 

met traditionele bedrijven en niet 

bijvoorbeeld met de ontwikkeling van het 

hybride werken en de groei van het aantal 

zzp-ers. 

Daarnaast wordt direct over de 

gemeentegrens met Scherpenzeel mogelijk 

een nieuw bedrijventerrein ontwikkeld. 

1. _Wat betekenen deze ontwikkelingen 

voor de vraag naar en langere 

termijnaanbod voor 

  

1. In de strategie is rekening gehouden met de 

veranderingen op de arbeidsmarkt en gaat uit van 

het feit dat echte bedrijventerreinen nodig blijven 

voor traditionele bedrijven en de meer ruimte 

vragende circulaire en energie opwek bedrijven. 

Voor hybride werken en ZZP'ers is het 

uitgangspunt dat die werkvormen veel meer een 

plek horen te krijgen in de woonomgeving en 

gemengde gebieden. De voorgenomen 

ontwikkelingen over gemeente en provinciegrens 

(Scherpenzeel, Barneveld ect) zijn in het 

onderzoek meegenomen. Ondanks die 

uitbreidingen is er binnen de regio Amersfoort 

behoefte aan bedrijventerrein. 

    


